Title (en)
Clock movement with low magnetic sensitivity

Title (de)
Uhrwerk mit geringer magnetischer Empfindlichkeit

Title (fr)
Mouvement horloger a faible sensibilité magnétique

Publication
EP 2607969 A1 20130626 (FR)

Application
EP 12193486 A 20121120

Priority
+ EP 11194286 A 20111219
+ EP 12193486 A 20121120

Abstract (en)
The timepiece movement (1) has a resonator (3) that is mounted between a bar (2) and a bottom plate (4) and provided with a balance (5).
A balance spring (7) is formed from a ferromagnetic material and is provided with a magnetic polarizing device (15) for the balance spring for
maintaining a predefined state of polarization in the balance spring. A permanent magnetizing module is provided to form a magnetic field in the
plane of the balance spring to totally or almost totally magnetically saturate the balance spring in the absence of an external magnetic field.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un mouvement horloger (1) comportant un résonateur (3) balancier (5) - spiral (7) monté entre un pont (2) et une
platine (4) et dont le spiral (7) est formé a partir d'un matériau ferromagnétique. Selon l'invention, le mouvement horloger comporte un dispositif
de polarisation magnétique (15) dudit spiral destiné a maintenir un état de polarisation prédéfini dans le spiral (7) et comprenant des moyens
d'aimantation permanents qui forment un champ magnétique dans le plan du spiral d'intensité suffisante pour quasi-totalement ou totalement saturer
magnétiquement le spiral (7) en I'absence de champ magnétique externe. L'invention concerne le domaine des pieces d'horlogerie.
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